
KS Gradišče
Pogovor z Antonom Stipaničem - Predsedstvo KK SZDL je v

krajevno skupnost Gradišče povabilo člana predsedstva gospodar-
ske zbornice Jugoslavije Antona Stipaniča, ki je krajanom govoril o
sedanjem gospodarskem položaju in o izvajanju ukrepov dolgo-
ročne gospodarske stabilizacije. Zanimivega in aktualnega razgo-
vora, ki je bil 16. aprila v avli osnovne šole Majda Vrhovnik se je
udeležilo veliko krajanov, predstavnikov delovnih organizacij in šol
iz KS Gradišče. Prisotni so pozorno prisluhnili govorniku ter v
razpravi zastavili vrsto vprašanj.

• • •

Seja skupičlna KS - V dvorani KS Gradišče so se 10. aprila zbrali
delegati skupščine KS. Prisotni so bili tudi člani sveta KS in predsed-
niki delegacij.

Poročilo o delu sveta KS povezano z delom komisij in delegacij ter
program dela za leto 1984 je podal predsednik sveta KS dr. Albin
Wedam. Delegati skupščine so sprejeli poročilo sveta, potrdili zaklju-
£ni račun in izrekli priznanje filanom sveta KS za delo ter podprll
razdelitev sredstev, kakor jih je predložil svet KS.

V razpravi so med drugim opozorili na socialne probleme, za
katere pričakujejo, da se bodo v prihodnje še zaostrili. Obravnavali
so tudi problem ambulante Mirje. Na podlagi razprave so delegati
podprli in sprejeli program dela KS skupaj s finančnim nairtonn.
Zadolžili so svet KS naj s komisijami in delegacijami izdela oceno
posledic, ki lahko nastanejo na področju socialnega varstva.

Delegati vztrajajo na zahtevi, da ambulanta na Mirju ostane, zlasti
glede na obljube, ki so jih ponovno dobili. Delegati podpirajo usme-
ritve sveta KS za delo in pripravo. plana za naslednje petletno ob-
dobje.

Ob zaključku je Tone GregoriC, predsednik delegacije SIS in pod-
predsednik SSS Ljubljana Center, seznanil prisotne s problemi na
področju.stanovanjskega gospodarstva in s stališči, ki jih bo delega-
cija iz KS Gradišče zavzela na bližnjem zasedanju skupščine samou-
pravne stanovanjske skupnosti Ljubljana Center.
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